

NON-DEPARTMENTAL INFORMATION

1987 DEA Annual Golf Tournament

Thursday, June 11, 1987.

Pineview Golf Course (Blair Road).

Following the golf:

6:30 p.m. - Dinner/Prizes

7:30 p.m. - Dancing

Fees: Golf only \$18  
Golf, Dinner & Dance \$25

The tournament is open to members and retirees of the department only. Anyone may join in the festivities afterwards.

Rental of equipment is available at the clubhouse. For those who do not wish to walk, carts are rented at the price of \$18 plus tax (reserve in advance).

NOTE: Proper apparel MUST be worn on the golf course. Also, do not forget that annual leave must be taken for this day.

Please put your name in as soon as possible: last entries taken June 8. For entry times and further information, call Joan Jeakins (MIT) at 995-4317.

JUNE 11 - MARK THIS VERY IMPORTANT DATE ON YOUR CALENDAR!

RENSEIGNEMENTS DIVERS

Le tournoi de golf annuel du MAE

Le jeudi 11 juin 1987.

Terrain de golf Pineview (ch. Blair).

Après le golf:

18 h 30 - Dîner/prix

19 h 30 - Soirée dansante

Coût: Golf seulement \$18  
Golf, dîner et danse \$25

Le tournoi est ouvert aux membres et retraités du ministère seulement. Tous sont bienvenus à la fête après le tournoi.

La location d'équipement est possible au club de golf. Pour ceux qui ne veulent pas marcher, des voiturettes motorisées sont disponibles pour \$18 plus taxe (réserver à l'avance).

NOTE: on doit porter une tenue convenable. Aussi, n'oubliez pas que vous devez prendre un congé annuel à cette occasion.

Inscrivez-vous dès que possible, au plus tard le 8 juin. Pour les heures de départ ainsi que de plus amples renseignements, téléphoner à Joan Jeakins (MIT) au 995-4317.

NOTEZ CETTE DATE TRÈS IMPORTANTE DU 11 JUIN SUR VOTRE CALENDRIER!